



YAN OI TONG
Tin Ka Ping Secondary School

仁愛堂田家炳中學

Shan King Estate, Tuen Mun, N.T., Hong Kong.

香港新界屯門山景邨

Tel: 852-2464 3731 Fax: 852-2464 3243 Web site: <http://www.yottkp.edu.hk>

Email: office@email.yottkp.edu.hk

No. 20-21/25

中一至中三級留堂班

敬啟者：

學校根據中一至中三級學生在第一次統一測驗的表現，評估其學習情況，致力協助有需要的同學為明年一月的上學期考試作好準備。

由於 貴子弟統一測驗的整體表現未如理想，同學必須出席留堂班完成課業及溫習，以鞏固所學。敬請家長敦促 貴子弟準時出席，勤奮向學，為上學期考試作好準備。詳情如下：

日期： 2020 年 11 月 23 日 - 12 月 17 日 (逢星期一至四的上課天)

時間： 下午 2:00 - 3:30

地點： 禮堂

按教育局要求，同學必須於校內午膳。如有垂詢，請與李家偉老師聯絡。

此致

中一至中三級家長

仁愛堂田家炳中學校長
吳潔容謹啟

二零二零年十一月十三日

----- ✂ -----
回 條 (請於 16/11 填妥交回班主任)

敬覆者：

本人知悉 貴校中一至中三級留堂班安排事宜，並會敦促敝子弟認真學習。

此覆

仁愛堂田家炳中學校長

班 別：_____ 座號：_____

學生姓名：_____

家長簽署：_____

No.20-21/25

二零二零年十一月 日



YAN OI TONG
Tin Ka Ping Secondary School

仁愛堂田家炳中學

Shan King Estate, Tuen Mun, N.T., Hong Kong.

香港新界屯門山景邨

Tel : 852-2464 3731 Fax : 852-2464 3243 Web site : <http://www.yottkp.edu.hk>

Email : office@email.yottkp.edu.hk

No.20-21/25

13 November 2020

S1-3 Detention Class

In a bid to assist students to better prepare for the half-yearly examination in January, the school has evaluated S1-3 students' performance in the first uniform test and identified students in need.

Since your child performed unsatisfactorily in the uniform test, he is required to attend the detention class to complete assignments and revise to consolidate his learning. Please encourage your child to attend the class punctually and strive for the best results in the coming examination. The details of the detention class are as follows:

Date : 23 Nov to 17 Dec 2020 (Mon-Thur on school days)
Time : 2:00 – 3:30 p.m.
Venue : School hall

In accordance with the health advice of the EDB, students must have lunch on the school campus. For enquiries, please contact Mr. Lee Ka Wai.

Ng Kit Yung
Principal



Reply Slip (To be submitted to form teacher on / by 16 Nov)

___ November 2020

I am notified of the arrangements regarding the S1-3 detention class. I will urge my child to study diligently.

Class: _____ No.: _____

Name of student: _____

Parent signature: _____

No.20-21/25